
 

 Protokoll fra styremøte i NJFF Rogaland 16.04.24 
Sted: Teams eller Jåttå.  

Til Stede: 

Styret: Tore Skogen, Olav Kolltveit, Lise Dalen, Ragnhild Ottesen.  Styrets varavalgte: Adem 
Seferagic, Oddvar Vermedal. Utvalgsledere: Knut Ivar Skogland, Geir Walland, Jan Atle 
Larsen, Knut Ståle Eriksen, Bength Oftedal. FNF-representant: Trond Austerheim (litt 
forsinka). Ansatte: Tore Gilje, Anita Træet. Gjest: Eldar Berli, NJFFs  Generalsekretær 

Styrets medlemmer har ordinær møteplikt til styremøter, resten av innkalte har møte og 
talerett. 

Forfall: Torstein Gåsland, Fredrik Fugelli, Marthe H. Kjørkleiv. 

 

SAKSLISTE: 

Kort presentasjon av nye sentrale tillitsvalgte i regionlaget. Velkommen til: 

Ny nestleder Olav Kolltveit: Nestleder i HOJFF (har vært med siden 12 år). Jakter hjort og 
rådyr, fisker ørret og laks.  

Ny barne- og ungdomsleder Marthe Holgersen Kjørkleiv kunne ikke komme. 

Ny første vara i styret Adem Seferagic: Jæren JFL, studieleder og instruktør. Økonom, men 
jobber nå med IT. Jakter hjort og rype. Tok jegerprøven i Bosnia (strengere og mer praktisk), 
jakter med sin far der også.  

Ny utvalgsleder rifleskyting Bength Oftedal: Jæren JFL. Er svært aktiv med å arrangere 
Jaktfelt. Jakter, og jobber som bonde. Har vært med lenge i utvalget før han nå ble leder. 

Ny FNF-koordinator Trond Austerheim: Startet i Karmøy JFNF, innen B/U først. Så laksefiske 
etter hvert. Nå med på sjøørretprosjektet og gjeddeutfisking. 

Innledning: Protokoll fra styremøte 27. februar ble godkjent uten merknader.     

Orienteringssaker: 
 

- Medlemstall pr 1. april: Økning på 3,7% (3. største økning!), 8239 medlemmer. Jentene har 
økt med 9,1%, til 1007 jenter, og B/U med 9,9% til 1466. Vårt regionlag har nå nest flest B/U-
medlemmer! 



- Bekymringsmeldinger til regionlaget: Sak 1 avventes, Tore & Tore har sett på saken. Sak 2 
blir prøvd løst lokalt i foreningen det gjelder. 

- Kandidat til valgkomiteen Landsmøtet fra Rogaland: Vi har sendt inn forslag om Anne-Lise 
Malmedal. 

- LM Jaktfelt avholdt på Karmøy i starten av april: 108 skyttere, veldig vellykket som vanlig av 
Karmøy. Stor deltakelse på jaktfelt for tiden, også hos flere foreninger enn de vanlige 3. 

- Kurs rypetaksering i Sauda 1.mai: Ole Solberg fra Hedmark leder det, bra deltakelse. 
”Distanse sempling”-metoden. 

- Q1 rapport regionsekretær: Tore G har laget en kvartalsoversikt over det han har jobbet 
med siste perioden. 
 

FØLGENDE SAKER ER OVERFØRT FRA TIDLIGERE STYREMØTER:  

Sak 18/23: Saker til kommende Landsmøte 2024:  

Første samling med delegater er satt til 22 mai. Alt om Landsmøtet her: 

https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-
landsmotet?query=Landsm%C3%B8te+2024&link_id=cff7936c-fe6a-4bf5-a065-
3579f5337387#accordion_section 

Foreløpige saker: 

- Forsikringsordningene i NJFF. Hva bør forbedres? 
- HMS. SIKKERHETSRUTINER FOR FORENINGER  
- Er oppdrett versus overlevelse for sjøørret og villaks høyt nok prioritert i 

organisasjonen? Trond/Oddvar utforme forslag til vedtak?  
- MD svært aktive med å legge ned kultiveringsvirksomheten til lokalforeningene, bør 

dette tas opp som sak? Dette tar også vekk mye av engasjementet hos frivillige.  
 

NYE SAKER:  

Sak 09/24: Evaluering/oppsummering Årsmøtet 2024 NJFF Rogaland  

- TV-samling – program – innlegg: Veldig bra opplegg og gjennomføring. 
- Temasamlingene – oppsummering – erfaringer: Alt for kort tid, må heller kutte et 

innlegg! Flott at Øyvind Nesheim fra SNO var med på temasamlingen. Han vil gjerne 
bli med som ressurs om fellefangst blir tema i JOFS eller liknende. 

- Opplegg festmiddag, erfaringer: Dårlige lydforhold i lokalet. Lite mingle/ 
prateområder. For lavt under taket i festlokalet. 

- Årsmøtegjennomføring Veldig bra opplegg og gjennomføring, kred til Tore G.! 
- Økonomistatus årsmøtekostnader: Ca. kr. 350 000 Ca 20 % lavere enn budsjettert. 
- Resolusjon fra Årsmøtet: «Fiskeoppdrett truer naturen» Sendt til alle media og 

lokalaviser i Rogaland (er bare sett på trykk i Suldalsposten). Idé fra Adem: Lage reels 
knytta til hovedtema her og få dette fremmet nasjonalt. Line Osfoss kan være 
støttespiller i NJFF. 

- Neste årsmøte: Vi går sannsynligvis for Sola i 2025. 

 

https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-landsmotet?query=Landsm%C3%B8te+2024&link_id=cff7936c-fe6a-4bf5-a065-3579f5337387#accordion_section
https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-landsmotet?query=Landsm%C3%B8te+2024&link_id=cff7936c-fe6a-4bf5-a065-3579f5337387#accordion_section
https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-landsmotet?query=Landsm%C3%B8te+2024&link_id=cff7936c-fe6a-4bf5-a065-3579f5337387#accordion_section


Sak 10/24: Høringer/uttalelser/viktig mail-post, til-fra NJFF Rogaland: 

Høringsradaren - Forum for Natur og Friluftsliv (hoeringsradaren.no) 

Oddvar V fikk godt oppslag i Dalane Tidende, om utbygging av vernet vassdrag – Bjerkreim.  

Brev/orientering til NJFF Rogaland:  

• Fra Miljødirektoratet - Rapport: « Vurdering av utviklingen i omfanget av 
skadeskyting av rovdyr i perioden 2014 – 2023» 

• Fra NJFF: Ovennevnte rapport tas seriøst av NJFF, jobbes med internt, og medfører 
konsekvenser i framtiden. Det er innkalt til nasjonalt infomøte i organisasjonen. 

• NJFF har innkalt til infomøte om Villreinmeldingen: NJFF er veldig kritisk. Mye ”Vi 
bør”, og lite ”Vi må”!  https://www.njff.no/aktuelt/villreinen-taper-igjen  

• Fra Statsforvalteren: Sjøørretprosjektet fikk avslag på tre av 5 søknader.                          
(Forklaring fra SF: For lite midler ift mange søknader, mange fikk avslag) 

 
• Fra Statsforvalteren: Frivillig vern av 5 nye skogområder i Rogaland 

 
• Fra NVE: Høyring av konsesjonssøknad og tilleggsutgreiing om ny 132 kV kraftledning 

Bø–Meland Videresendt til Karmøy og Haugesund for vurdering av lokale 
konsekvenser. 

 
• Fra skatteetaten: Formuesverdi aksjer i Jakt og fiskesenter NJFF Rogaland kr 84772,- 

 
 
Alle henvendelser fra NJFF, NVE, og Statsforvalteren ivaretas fortløpende, og sendes 
videre til enten regionutvalgene eller lokalforeningene for vurderinger ift til evt tiltak. 

 

Sak 11/24: Fast post: Fra utvalgene:  

Utvalgsleder gir kort om status i sitt utvalg. Utsettes til neste styremøte.  

 

Sak 12/24: Annet 

Ny dato styremøte: Mandag 13. mai. 

Etter en kort pause ble det foredrag og gode diskusjoner knyttet til NJFF- organisasjonen 
struktur og oppbygning, ledet av Eldar Berli, NJFFs Generalsekretær 

 

 Mvh  

Lise Dalen 

Sekretær i regionstyret  

https://hoeringsradaren.no/sak/8047
https://www.njff.no/aktuelt/villreinen-taper-igjen


 

 

 


